



Society for International Development, Ottawa-Gatineau Chapter

Société pour le développement international, Section Ottawa Gatineau



**THE GROUP OF 78
LE GROUPE DES 78**

SID-OG & the Group of 78 invite you to a panel discussion on

‘Women’s Empowerment in Afghanistan’

Tuesday, April 29, 2008 at 7:00 pm

**University of Ottawa, Stanton Hall Residence Lounge
90 University, Ottawa**

**\$10 for students, SID-OG and Group of 78 members, \$20 for non-members
(light refreshments included)**

*Do the Canadian media report the actual state of women’s empowerment in Afghanistan?
Do international interventions in Afghanistan contribute to women’s empowerment?*

Join

- | | |
|-------------------------|--|
| Khorshied Samad | Former Kabul Bureau Chief and Television Correspondent for Fox News and spouse of the Afghanistan Ambassador to Canada |
| Najia Haneefi | Winner of the Award for the Defence of the Human Rights of Women, founding member Afghan Women's Political Participation Committee |
| Khadija Bahram | Deputy Education & Child Protection Coordinator International Rescue Committee Afghanistan |
| Mirwais Nahzat | Spokesperson for Afghanistan Peace Ambassadors, WUSC Program Officer for the Vocational Training for Afghan Women Project |
| Kathryn Trevenen | Professor at University of Ottawa’s Institute of Women’s Studies, winner of a 2006 Capital Educators’ Award |

as they provide unique perspectives on these questions.

As seating is limited, please RSVP to group78@web.net no later than April 27, 2008 should you wish to attend. For location and parking, please see <http://www.uottawa.ca/maps/maincampus.html> (Stanton Hall is part of the Residential Complex) & http://www.protection.uottawa.ca/docs/ParkingMapMain.2007pdf_001.pdf.

Invite your friends on Facebook: <http://www.facebook.com/event.php?eid=18628445991&ref=mf>



Society for International Development, Ottawa-Gatineau Chapter

Société pour le développement international, Section Ottawa Gatineau



**THE GROUP OF 78
LE GROUPE DES 78**

La SDI-OG et le Groupe des 78 vous invitent à une discussion d'experts sur

« L'habilitation des femmes en Afghanistan »

Mardi 29 avril 2008 à 19 h 00

**Université d'Ottawa, salon de la résidence Stanton Hall
90 University, Ottawa**

**10 \$ pour les étudiants, les membres de la SDI-OG et du Groupe des 78 - 20 \$ pour les non-membres
(des rafraîchissements légers seront servis)**

*Les médias canadiens couvrent-ils l'état réel des efforts d'habilitation des femmes en Afghanistan ?
Les interventions de la communauté internationale en Afghanistan favorisent-elles l'habilitation ?*

Experts

- | | |
|-------------------------|---|
| Khorshied Samad | Ancienne cheffe du bureau de Kaboul et correspondante de télévision pour le réseau Fox News, et épouse de l'Ambassadeur de l'Afghanistan au Canada |
| Najia Haneefi | Récipiendaire du Prix pour la défense des droits des femmes, et membre fondatrice du Comité pour la participation politique des femmes en Afghanistan |
| Khadija Bahram | Coordinatrice adjointe du programme Éducation et protection des droits de l'enfant du International Rescue Committee Afghanistan |
| Mirwais Nahzat | Porte-parole pour Ambassadeurs pour la paix en Afghanistan, et agent de programmes chargé du projet Formation professionnelle pour les femmes en Afghanistan à l'EUMC |
| Kathryn Trevenen | Professeure à l'Institut d'études des femmes de l'Université d'Ottawa, et récipiendaire du Prix d'excellence en enseignement de la capitale 2006 |

Étant donné le nombre limité de places, veuillez confirmer votre participation à group78@web.net avant le 27 avril 2008.

Pour plus d'informations sur le lieu et le stationnement, visitez: <http://www.uottawa.ca/maps/maincampus.html> (Stanton Hall fait partie du complexe résidentiel) et http://www.protection.uottawa.ca/docs/ParkingMapMain.2007pdf_001.pdf.

Invitez vos amis: <http://www.facebook.com/event.php?eid=18628445991&ref=mf> ('Facebook')